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PROTOKÓŁ Nr IV/11  
z obrad VIII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

z dnia 20 czerwca 2011 roku 
 

VIII sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Adama Mirona Łęczyckiego odbyła się  
w dniu 20 czerwca 2011 roku w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 
przy ul. 11 Listopada 4 w Bielsku Podlaskim. Obrady VIII sesji rozpoczęły się  
o godzinie 900, zakończyły o godzinie 1025.  

Sesję protokołowała Joanna Popławska.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Adam Miron Łęczycki otwierając obrady 

VIII sesji stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 18 
radnych oraz 1 kandydat do wstąpienia w skład Rady, zatem są one 
prawomocne (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu).  

W obradach udział wzięli także:  
1. Pan Ryszard Anusiewicz – Sekretarz Powiatu,  
2. Pani Bożena Zwolińska – Skarbnik Powiatu,  
3. Pan Marcin Pieczyński – Radca prawny,  
4. Pani Zenaida Profiruk – Dyrektor Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1  

w Bielsku Podlaskim,  
5. Pani Walentyna Tokajuk – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej im. Jana 

Pawła II w Brańsku,  
6. Pani Urszula Kitlas-Bańkowska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Bielsku Podlaskim,  
7. Pani Beata Dawidziuk – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Bielsku 

Podlaskim,  
8. Pani Bożena Grotowicz – Dyrektor SP ZOZ w Bielsku Podlaskim,  
9. Pan Wojciech Kolandryk-Sadowski – Naczelnik Wydziału Gospodarowania 

Mieniem w Starostwie Powiatowym,  
10. Pan Bogdan Komarzewski – Naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego 

w Starostwie Powiatowym 
(lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał wszystkich obecnych, po czym 
zwrócił się z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku 
obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu), który radni 
otrzymali wraz z zaproszeniem (potwierdzenie odbioru materiałów sesyjnych 
przez radnych stanowią załączniki nr 4 i 5 do protokołu).  

Wicestarosta Pan Piotr Bożko zgłosił wniosek o ujęcie do porządku obrad, 
po punkcie 16, punktu 17 o treści: „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  
z wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za 2010 r.” Wicestarosta wniósł także 
o wprowadzenie do porządku obrad, po punkcie 23, punktu 24 o treści: 
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„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie podjęcia współpracy z Giełdą Pracy 
w Alytusie (Litwa)”. Poinformował, iż radni wraz z materiałami sesyjnymi 
otrzymali także projekty autopoprawek Zarządu Powiatu dot. podjęcia uchwał 
Rady Powiatu w sprawie: zmian w budżecie Powiatu Bielskiego (pkt 19) oraz 
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Bielskiego (pkt 20).  

W związku z brakiem kolejnych uwag, Przewodniczący Rady Powiatu 
zamknął dyskusję, po czym poddał pod głosowanie wniosek o ujęcie pod 
pozycją nr 17 w proponowanym porządku obrad sesji dodatkowego punktu  
o brzmieniu jak wyżej. 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Z. Tworkowski nieobecny na sali 
obrad podczas głosowania) wprowadziła do porządku obrad sesji, jako punkt  
nr 17, nowy punkt o brzmieniu jak wyżej.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o ujęcie 
pod pozycją nr 24 w proponowanym porządku obrad sesji dodatkowego punktu  
w brzmieniu jak wyżej. 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Z. Tworkowski nieobecny na sali 
obrad podczas głosowania) wprowadziła do porządku obrad sesji, jako punkt  
nr 24, nowy punkt o brzmieniu jak wyżej.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
porządkiem obrad z uwzględnieniem w/w zmian.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Z. Tworkowski nieobecny na sali 
obrad podczas głosowania) przyjęła następujący porządek obrad VIII sesji Rady 
Powiatu:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wstąpienia w skład Rady Powiatu 

w Bielsku Podlaskim kandydata w miejsce radnego, którego mandat wygasł.  
4. Złożenie ślubowania.  
5. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu.  
6. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  
7. Informacja z działalności Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 w Bielsku 

Podlaskim w 2010 roku.  
8. Informacja z działalności Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II  

w Brańsku za 2010 rok.  
9. Informacja z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Bielsku Podlaskim za 2010 rok.  
10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które Powiat 

Bielski przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2011 roku. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
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finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Bielsku Podlaskim za 2010 rok. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie  
SP ZOZ w Bielsku Podlaskim. 

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu 
działalności Rady Społecznej SP ZOZ w Bielsku Podlaskim. 

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 
w Bielsku Podlaskim do samodzielnego zaciągnięcia zobowiązania na 
ubezpieczenie majątku i interesów Powiatu Bielskiego wraz z jednostkami 
organizacyjnymi.  

15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wyników kontroli wykonania budżetu 
Powiatu Bielskiego za 2010 rok.  

16. Sprawozdanie finansowe Powiatu Bielskiego za rok 2010. 
17. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Bielskiego za 2010 r. 

18.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu w Bielsku Podlaskim z tytułu wykonania budżetu 
Powiatu Bielskiego za 2010 r.  

19. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Bielskiego na 2011 rok. 

20. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2011-2020 wraz  
z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2020 oraz wykazu 
przedsięwzięć.  

21. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 
darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Rudka.  

22. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po 
umowach na czas oznaczony do 3 lat, kolejnych umów najmu tych samych 
części nieruchomości, będących własnością Powiatu Bielskiego, 
pozostających w trwałym zarządzie jednostek organizacyjnych Powiatu.  

23. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania radnych do składu 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

24. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie podjęcia współpracy z Giełdą 
Pracy w Alytusie (Litwa). 

25. Interpelacje i zapytania radnych. 
26. Sprawy różne. 
27. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Ad. 3 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wstąpienia w skład Rady Powiatu  
w Bielsku Podlaskim kandydata w miejsce radnego, którego mandat wygasł 
(projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu), Przewodniczący Rady 
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zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  

w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  
Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Z. Tworkowski nieobecny na sali 
obrad podczas głosowania) podjęła uchwałę Nr VIII/54/11 w przedmiotowej 
sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

 
Ad. 4 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji, 
stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym, Przewodniczący 
Rady Powiatu przystąpił do czynności związanej ze złożeniem ślubowania przez 
radnego Kazimierza Jabłońskiego, który zgodnie z podjętą powyżej uchwałą 
Rady wstąpił w skład Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

W obecności zgromadzonych radny Kazimierz Jabłoński złożył 
ślubowanie (treść ślubowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Przewodniczący złożył radnemu gratulacje z tytułu wstąpienia w skład 
Rady Powiatu informując jednocześnie, iż od tej chwili Rada Powiatu ponownie 
liczy 19 radnych.  

 
Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z wymogami 
statutowymi protokół Nr III/11 z obrad VII sesji Rady Powiatu, która odbyła się 
w dniu 29 kwietnia 2011 roku był wyłożony do wglądu wraz z załącznikami  
w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego (pok. nr 309) 
oraz był dostępny tuż przed rozpoczęciem sesji. Żadne uwagi do w/w protokołu 
nie wpłynęły. Zapytał następnie, czy radni w tej chwili chcą zgłosić pytania  
i wnioski do w/w protokołu. 

W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący obrad zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Z. Tworkowski nieobecny na sali 
obrad podczas głosowania) przyjęła protokół Nr III/11 z obrad VII sesji Rady 
Powiatu z dnia 29 kwietnia 2011 roku.  

 
Ad. 6 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji 
Przewodniczący zwrócił się z prośbą o zabranie głosu przez Starostę.  

Głos zabrał Starosta Sławomir Jerzy Snarski, który poinformował, iż radni 
przed rozpoczęciem obrad dzisiejszej sesji otrzymali Sprawozdanie z pracy 
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Sprawozdanie stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu). Następnie przedstawił kluczowe zagadnienia będące 
przedmiotem obrad Zarządu Powiatu. Poinformował, iż w okresie od 30 
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kwietnia do 20 czerwca 2011 r. Zarząd obradował na 4 posiedzeniach.  
W okresie sprawozdawczym podjęto 11 uchwał, między innymi:  
− w sprawie ogłoszenia informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Bielskiego 

za 2010 rok (...),  
− w sprawie powołania Lokalnego Zespołu Koordynującego Realizację 

Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2011-2015,  
− w sprawie powierzenia funkcji dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. 

Jana Pawła II w Bielsku Podlaskim Pani Jolancie Elżbiecie Boćkowskiej 
oraz upoważnienia dyrektora do składania oświadczeń woli,  

− w sprawie powierzenia funkcji dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego 
w Bielsku Podlaskim Panu Zbigniewowi Hryniewickiemu oraz 
upoważnienia dyrektora do składania oświadczeń woli,  

− w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Powiatu Bielskiego.  
Ponadto Zarząd Powiatu:  

− zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności finansowej SP ZOZ w Bielsku 
Podlaskim za miesiące: luty, marzec i kwiecień 2011 r.,  

− zapoznał się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Bielsku 
Podlaskim w sprawie wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za 2010 rok 
oraz wnioskiem o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu,  

− zapoznał się ze sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej z wyników kontroli 
wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za 2010 rok,  

− rozpatrzył i przyjął materiały stanowiące przedmiot obrad komisji stałych 
Rady Powiatu,  

− rozpatrzył i przyjął materiały sesyjne stanowiące przedmiot obrad dzisiejszej 
sesji.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad 
zamknął dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się ze 
Sprawozdaniem z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  
 
Ad. 7 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Informacja z działalności Rodzinnego Domu Dziecka Nr 1 w Bielsku Podlaskim 
w 2010 roku (Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu), Przewodniczący 
Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję 
stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotową Informacją.  
 
Ad. 8 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Informacja z działalności Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II  
w Brańsku za 2010 rok (Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu), 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos 
w tej sprawie.  
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Radny Józef Michałowski stwierdził, iż przedmiotowe sprawozdanie 
prezentuje właściwą opiekę sprawowaną wobec pensjonariuszy Domu Pomocy 
Społecznej. Zamieszkanie w placówce opiekuńczej jest często jednym 
rozwiązaniem zapewniającym godne życie tej osoby. Jest wiele przypadków, 
gdzie osoby umieszczane są w takich placówkach ze względów egoistycznych, 
barku więzi rodzinnych, co niewątpliwie stanowi dramat dla starszych osób. Do 
korzystania z tego typu placówek zmuszają także słabe warunki mieszkaniowe, 
bądź też brak możliwości opieki. Za sprawowanie opieki nad osobą starszą, 
która zdecyduje się mieszkać we własnym domu, lub domu swojej rodziny, 
członek rodziny może otrzymywać wynagrodzenie z budżetu państwa. Korzyści 
z takiego rozwiązania są bezsporne. Osoby starsze nie przeżywają wówczas 
stresu związanego z rozstaniem się z własną rodziną. Rozwiązanie takie może 
również mieć wpływ na skrócenie kolejki osób oczekujących do skorzystania  
z opieki w placówce opiekuńczej. Wobec powyższego radny zapytał, czy 
zgodnie z polskim prawem możliwe jest finansowanie takiej lub podobnej 
opieki? 

Pani Walentyna Tokajuk – dyrektor Domu Pomocy Społecznej im. Jana 
Pawła II w Brańsku poinformowała, iż w odniesieniu do mieszkańców 
skierowanych do kierowanej przez nią placówki do 2004 roku, DPS otrzymuje 
dofinansowanie. Poinformowała, iż na dzień dzisiejszy nie zna możliwości 
dofinansowania pobytu w domach osób starszych. Zaznaczyła także, iż 
próbowano stworzyć Rodzinne Domy Pomocy Dla Osób Dorosłych, co m.in.  
ze względu na odpłatność kształtującą się na takich samych zasadach jak  
w przypadku DPS-ów, nie uzyskało dużego powodzenia.  

Radny Anatol Wasiluk poinformował, iż zgodnie z ustawą o 
oświadczeniach rodzinnych jest możliwe nabycie uprawnień przez osobę 
opiekującą się najbliższą osobą z rodziny tzw. świadczenia pielęgnacyjnego, 
które wynosi obecnie 520 zł. Rozwiązanie takie, oprócz ułatwienia w wielu 
przypadkach życia osobom objętych opieką oraz osób opiekujących się, rodzi 
też wiele patologii polegających na tym, iż osoby opiekujące się np. starymi 
rodzicami wykorzystują sytuację pobierając świadczenie pielęgnacyjne, które 
nie jest wykorzystywane zgodnie z przeznaczeniem.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący obrad 
zamknął dyskusję stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotową 
Informacją.  
 
Ad. 9 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Informacja z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Bielsku Podlaskim za 2010 rok (Informacja stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać 
głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję 
stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotową Informacją.  
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Ad. 10 
Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które Powiat Bielski 
przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2011 roku (projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos 
w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny M. Bałło chwilowo nieobecny na 
sali obrad podczas głosowania) podjęła uchwałę Nr VIII/55/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  
 
Ad. 11 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Bielsku Podlaskim za 2010 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 
zabrać głos w tej sprawie.  

Starosta poinformował, iż jak wynika z analizowanego materiału istniało 
duże zagrożenie zamknięcia roku 2010 stratą. Dzięki licznym zabiegom m.in. 
zawarciu ugody z Narodowym Funduszem Zdrowia szpital otrzymał 40% 
środków za nadwykonane usługi, co w konsekwencji pozwoliło na zamknięcie 
roku 2010 na plusie. W dalszym ciągu podejmowane są także działania mające 
na celu zbilansowanie działalności przez szpital. Zmiana przepisów prawnych 
powoduje, iż w przypadku braku możliwości zbilansowania wygenerowanej  
w ciągu roku straty zostanie on przekształcony, bądź też zobowiązania szpitala 
przejmie organ założycielski, co niewątpliwie stanowić będzie konsekwencje 
finansowe dla działalności powiatu, tym bardziej że powiat nie ma 
instrumentów finansowych, których mógłby użyć do zwiększenia budżetu 
szpitala. Starosta podziękował w tym miejscu Pani dyrektor oraz całemu 
zespołowi, którym pomimo różnych trudności, udaje się w miarę bezpiecznie 
prowadzić szpital. Podkreślił także, iż mamy dobry, wysoko oceniany pod 
kątem świadczonych usług, nie tylko w województwie, ale także w kraju, 
szpital. Starosta podziękował również Radzie Powiatu za wyrażenie zgody na 
dofinansowanie realizowanych przez szpital inwestycji, m.in. Szpitalnego 
Oddziału Ratunkowego, a w związku z brakiem dofinansowania przez jeden  
z samorządów gminnych, zadania dot. bloku operacyjnego. Podziękował w tym 
miejscu pozostałym samorządom gminnym, które pomimo własnych trudności, 
dofinansowały realizację inwestycji bloku operacyjnego. Starosta przypomniał 
również, iż w roku 2010 roku oddano do użytku Oddział Anestezjologii  
i Intensywnej Terapii.  
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Radny Zdzisław Tworkowski stwierdził, iż ma odmienne zdanie w tym 
temacie. Na pierwszej stronie przedmiotowego sprawozdania zapisano, iż rok 
2010 zamknięty został plusem. Starosta także powiedział przed chwilą dużo 
dobrego. Mimo to radny zwrócił się z prośbą o odniesienie się do wątpliwości 
powstałych w następujących kwestiach:  
1) Czy Pani dyrektor ma zobowiązania przeterminowane? 
2) Co to jest poprawa jakości leczenia w stanach zagrożenia życia poprzez 

dostosowanie SOR w Bielsku Podlaskim do obowiązujących wymogów 
prawnych? 

3) Co było powodem zmniejszenia kwoty w pozycji wynagrodzenia w 2010 
roku w porównaniu do roku 2009? 

4) Szybkość spłaty zobowiązań wynosiła w 2008 roku – 24 dni, w 2009 r. – 32 
dni, w 2010 r. – 47 dni. Czy grozi to utratą płynności finansowej? 

5) Wskaźnik szybkości obrotu należności wydłużył się o 25 dni, co jest 
skutkiem wzrostu stanu należności od NFZ wynikającego ze zbyt późnego 
fakturowania wykonanych usług ponadlimitowych. Wskaźnik obrotu 
zobowiązaniami zwiększył się w stosunku do roku 2009 o 15 dni, co jest 
skutkiem wydłużenia cyklu regulowania należności przez NFZ, co wpłynęło 
na brak płynności finansowej. Dlaczego tak się dzieje? 

6) Jaką szansę widzi Pani dyrektor w ściągnięciu należności z NFZ i w jakim 
możliwym czasie? 

7) Czego dotyczy saldo należności krótkoterminowych innych? 
8) Zobowiązania z tytułu dostaw i usług w porównaniu do roku poprzedniego 

wzrosły o kwotę 1.321 tys. zł, w związku z czym wydłużył się ich cykl 
spłaty o 15 dni; regulowane są w miarę posiadanych środków finansowych.  

9) Co kryje się pod pozycją koszty egzekucyjne związane z niewypełnieniem 
zobowiązań, które wynoszą 5.657 zł? 

10) Zobowiązania krótko i długoterminowe wynoszą 12 mln zł, co budzi 
niepokój radnego.  

Radny przypomniał także, iż kilka miesięcy wcześniej na tej sali 
pochwalił pracę dr Sarnackiej, która mimo pracy poradni do godz. 15 
zakończyła przyjmowanie pacjentów o godz. 16. Dzisiaj dr Sarnacka już nie 
przyjmuje, a dzwoniąc do poradni na początku maja br. zostaje się zapisanym 
na wizytę na miesiąc wrzesień. Radny zapytał Starostę oraz Panią Dyrektor o to 
gdzie jest dobro pacjenta? Słowa nie pokrywają się z realiami. Dlaczego  
w poradni tarczycowej pracują lekarze z Białegostoku, co ze względu na 
konieczność dojazdu powoduje wydłużenie kolejki do poradni? Dlaczego nie 
pracują tam, będący także dobrymi specjalistami, lekarze z Bielska 
Podlaskiego? 

Pani Bożena Grotowicz – Dyrektor SP ZOZ w Bielsku Podlaskim 
zauważyła, iż wątpliwość przedmówcy wynika z jego osobistych doświadczeń, 
dowodzi jednak kompletnego braku znajomości przedmiotu. Po zrobieniu na 
prośbę Pani dyrektor specjalizacji z endokrynologii dr Sarnacka świadczyła 
pracę w ZOZ-ie tylko przez kilka miesięcy, w pozostałym czasie uczestnicząc  
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w szkoleniach na koszt szpitala. Po powrocie z ponad półrocznego zwolnienia 
lekarskiego, na prośbę dr Sarnackiej, zmieniono jej formę zatrudnienia z umowy 
na kontrakt. Świadcząc usługi Pani doktor przedstawiała różne koncepcje 
podziału godzin pomiędzy pracę na oddziale i pracę w poradni. Ostatecznie, po 
dwóch miesiącach pracy na kontrakcie, zażyczyła sobie stawki godzinowej 
prawie czterokrotnie większej niż najwyższa stawka płacona w bielskim szpitalu 
godzinowo. Ponieważ szpitala nie stać było na spełnienie w/w żądania  
dr Sarnacka odeszła z pracy.  
Przeterminowane zobowiązania szpitala wynikają przede wszystkim z 2009 
roku, który zakończony został stratą.  
Projekt pn. „Poprawa jakości leczenia w stanach zagrożenia życia poprzez 
dostosowanie SOR w Bielsku Podlaskim do obowiązujących wymogów 
prawnych” został sfinansowany w ok. 90 % przez Program Operacyjny 
Infrastruktura i Środowisko. Wkład własny został finansowy z dotacji powiatu. 
W ramach tego projektu na nowo wydzielono obszar konsultacyjny Szpitalnego 
Oddziału Ratunkowego gdzie udzielane są także ambulatoryjne porady 
specjalistyczne. Przebudowa oddziału miała na celu spełnienie wszelkich 
wymogów powierzchniowych oraz wyposażenie szpitala w bardzo drogą 
aparaturę. Obecnie SOR w 100% spełnia wymogi określone stosownymi 
przepisami prawa. Drugą częścią tego zadania była modernizacja lądowiska dla 
helikoptera ratunkowego. Lądowisko zostało zrobione według najnowszej 
wiedzy i sztuki. Ma nawigację satelitarną, podgrzewaną płytę lotniska oraz 
odpowiednie oświetlenie, które jest w stanie naprowadzić pilota nawet w bardzo 
trudnych warunkach atmosferycznych. W momencie oddania, tj. we wrześniu 
2010 r. było to najnowocześniejsze lądowisko tego typu w kraju.  
Odnośnie pytania dot. przeznaczenia na wynagrodzenia 11 mln. zł, Pani 
dyrektor wyjaśniła, iż zmniejszenie środków finansowych w tej pozycji wynika  
z realizacji w 2010 roku programu naprawczego, w wyniku czego 
zrezygnowano z wypłacania dodatków dla lekarzy i pielęgniarek, stanowiących 
motywację do przyjmowania pacjentów w poradni. Zmniejszenie wynagrodzeń 
związane jest ze zwiększeniem pozycji usługi obce, gdzie księgowane są 
wszystkie kontrakty. W 2010 roku nie było podwyżki wynagrodzeń, za 
wyjątkiem 1% wzrostu dodatku stażowego.  
Szybkość spłaty zobowiązań wynika z zakończenia roku 2009 stratą, która 
musiała być pokryta przychodami z roku 2010. Stąd też ulegają wydłużeniu 
zobowiązania z tytułu dostaw towarów i usług. Wszystkie zobowiązania 
publiczno-prawne regulowane są na bieżąco. Stanowi to bowiem jeden  
z warunków ubiegania się o dotacje unijne. Na czas płacone są także 
wynagrodzenia pracownikom. Czasami występują opóźnienia w płatnościach 
dla lekarzy kontraktowych.  
Zgodnie z przepisami podatkowymi utrata płynności finansowej następuje  
w sytuacji gdy jednostka nie jest w stanie realizować żadnych swoich 
zobowiązań. Szpital płynności finansowej nie utracił, niemniej jednak jego 
płynność jest zachwiana i nie wszystkie zobowiązania płacone są na czas.  
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Nie ma właściwie żadnych szans na odzyskanie zobowiązań z NFZ za 
świadczenia wykonanie ponad kontrakt. Za 2009 oraz za 2010 rok podpisano 
ugody. Za 2009 rok NFZ zapłacił 20% wartości nadwykonań, natomiast za 2010 
rok 47% wartości nadwykonań. Poniesione przez szpital w 2009 roku koszty  
w niewielkiej części otrzymano dopiero w roku 2011, co stanowi już inną realną 
wartość nabywczą tych środków. Na podstawie systemu rozliczeń szpital po 
poniesieniu kosztów sporządza sprawozdanie miesięczne, które po długiej 
weryfikacji i zatwierdzeniu przez NFZ umożliwia wystawienie faktury,  
z 25-dniowym terminem płatności. Tym samym poniesione koszty 
otrzymywane są po około 2, 3 miesiącach.  
Koszty egzekucyjne dotyczą ściągania należności za leczenie pacjentów 
nieubezpieczonych. Wprawdzie przepisy umożliwiają ubieganie się o zwrot za 
leczenie pacjentów nieubezpieczonych, jednakże ośrodki pomocy społecznej nie 
w każdej sytuacji takiego ubezpieczenia dokonują. Przekroczenie na osobę  
w rodzinie ustawowej kwoty dochodu nie pozwala ośrodkom pomocy 
społecznej na ubezpieczenie takiej osoby. Ściągnięcie należności od pacjentów 
związane jest z oddaniem w trybie nakazowym sprawy do sądu, celem 
uzyskania tytułu wykonawczego. Niestety często komornik wydaje 
postanowienia o nieściągalności należności. Prowadzenie takiego postępowania 
związane jest z ponoszeniem przez szpital dodatkowych kosztów. Jest to jednak 
konieczne ze względu na fakt, iż bez postanowienia komornika nie jest możliwe 
wykazanie tych środków jako należności.  
Pani dyrektor poinformowała, iż sprawozdanie finansowe było badane przez 
biegłego rewidenta, i trudno jest się odnieść do zawartych tam zapisów. 
Poinformowała jednak, iż odpowie na konkretnie sprecyzowane pytania 
sformułowane na piśmie.  

Radny Zdzisław Tworkowski zapytał, czy przyjeżdżający z Białegostoku 
lekarz otrzymuje niższe uposażenie od tego którego żądała dr Sarnacka, oraz czy 
dwie godziny poświęcane na dojazd mają wpływ na wydłużenie kolejki  
w poradni? Poprosił także o wyjaśnienie, co Pani dyrektor zamierza zrobić z 12 
mln zł? 

Pani Bożena Grotowicz wyjaśniła, iż dr Radziwon przyjmuje w poradni  
w godzinach pracy wskazanych do NFZ za kwotę dużo niższą niż ta której 
oczekiwała dr Sarnacka. Prowadzone są z nim także rozmowy o wydłużeniu 
czasu pracy, co ze względu na obecne zobowiązania dr Radziwona będzie 
możliwe ewentualnie od przyszłego roku. Cały czas czynione są także 
poszukiwania, niestety bez skutku, specjalisty endokrynologa, który 
zwiększyłby ilość dni przyjęć w poradni. Istniała szansa na zatrudnienie lekarza, 
który za pół roku zdaje egzamin specjalizacyjny, i był gotowy do pracy 
2 a nawet 3 dni w tygodniu. Niestety, ze względu na obecny brak specjalizacji, 
Fundusz odmówił zaakceptowania takiego rozwiązania.  
Zobowiązania długoterminowe wynikają głównie z budowy Oddziału 
Anestezjologii i Intensywnej Terapii, która w 100% została sfinansowana  
z kredytu długoterminowego. Znaczna część tych zobowiązań to kredyt 
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długoterminowy wraz z obciążeniami odsetkowymi.  
W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt 
uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 13 „za”,  
0 przeciwnych i 6 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VIII/56/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  
 
Ad. 12 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie  
SP ZOZ w Bielsku Podlaskim (projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 
zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 4 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VIII/57/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  
 
Ad. 13 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu działalności 
Rady Społecznej SP ZOZ w Bielsku Podlaskim (projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 4 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VIII/58/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu).  

 
Ad. 14 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu  
w Bielsku Podlaskim do samodzielnego zaciągnięcia zobowiązania na 
ubezpieczenie majątku i interesów Powiatu Bielskiego wraz z jednostkami 
organizacyjnymi (projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu), 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos 
w tej sprawie.  

Radna Eugenia Ostaszewicz zapytała ile razy w ciągu roku będzie 
zaciągany kredyt? Zauważyła, iż w rozpatrywanym upoważnieniu powinno się 
określić ogólną sumę do jakiej w ciągu roku można zaciągnąć kredyt, 
ewentualnie ilość zaciąganych w ciągu roku kredytów. Podjęcie uchwały  
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w przedłożonym brzmieniu oznaczać może zaciąganie, do 30 czerwca 2015 
roku, co miesiąc kredytu w kwocie 526 tys. zł, bez pytania radnych o zgodę.  

Starosta zauważył, iż tego typu wątpliwości powinny zostać zgłoszone na 
posiedzeniach komisji. Analizowany projekt uchwały dotyczy, co zostało 
wyraźnie zapisane, upoważnienia Zarządu Powiatu do zaciągania zobowiązań 
na ubezpieczenie majątku i interesów Powiatu Bielskiego. Przeprowadzane jest 
postępowanie na kompleksowe ubezpieczenie majątku całego powiatu wraz  
z jednostkami organizacyjnymi, na okres trzech lat, co pozwoli na zawarcie 
korzystniejszych warunków ubezpieczenia. Zgodnie z przepisami ogłoszenie 
przez Zarząd Powiatu przetargu ze skutkiem na 3 lata musi zostać poprzedzone 
upoważnieniem go do takich czynności przez Radę Powiatu. Oczywiście można 
postępowanie przetargowe prowadzić co pół roku, związane jest to jednak  
z dużo wyższą kwotą. Biorąc pod uwagę obecną sytuację finansową powiatu 
dużo bardziej racjonalnym rozwiązaniem jest ogłaszanie przetargu na 
maksymalnie możliwy okres ubezpieczenia uzyskując przy tym korzystne 
warunki ubezpieczenia. Nie ma to nic wspólnego z zaciąganiem kredytu,  
a związane jest z możliwością corocznego podpisania umowy oraz 
zaplanowania w budżecie powiatu kwoty ubezpieczenia. Ponieważ wykracza to 
poza rok budżetowy konieczna jest zgoda Rady Powiatu.  

W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący obrad zamknął 
dyskusję w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt 
uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 4 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VIII/59/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu).  
 
Ad. 15 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wyników kontroli wykonania budżetu 
Powiatu Bielskiego za 2010 rok (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 
zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję 
stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotowym Sprawozdaniem.  
 
Ad. 16 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Sprawozdanie finansowe Powiatu Bielskiego za rok 2010 (Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję 
stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotowym Sprawozdaniem.  
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Ad. 17 
Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Bielskiego za 2010 r. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu), 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos 
w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 4 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VIII/60/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu).  
 
Ad. 18 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu w Bielsku Podlaskim z tytułu wykonania budżetu Powiatu Bielskiego 
za 2010 r. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu), 
Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych nie później niż dnia 30 czerwca 
roku następującego po roku budżetowym, Rada Powiatu podejmuje uchwałę  
w sprawie absolutorium dla Zarządu po zapoznaniu się z: 
1) sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

które zostało rozpatrzone przez Radę Powiatu podczas obrad VII sesji  
w dniu 29 kwietnia 2011 r. oraz zatwierdzone w pkt 17 porządku obrad 
dzisiejszej sesji; 

2) opinią regionalnej izby obrachunkowej, o w/w sprawozdaniu, którą 
rozpatrzono podczas obrad VII sesji w dniu 29 kwietnia 2011 r.;  

3) sprawozdaniem finansowym, które rozpatrzono oraz zatwierdzono w pkt 16 
i pkt 17 porządku obrad dzisiejszej sesji; 

4) opinią z badania sprawozdania finansowego, o którym mowa w art. 268 
ustawy, co nie dotyczy Powiatu Bielskiego;  

5) informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego, które 
analizowano podczas obrad VI sesji Rady Powiatu w dniu 31 marca 2011 r.; 

6) stanowiskiem komisji rewizyjnej, które stanowi przedmiot realizowanego  
w tej chwili porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Poinformował także, iż radni na posiedzeniach komisji stałych otrzymali 
uchwałę Nr II-00322-46/11 Składu Orzekającego RIO w Białymstoku z dnia 
01.06.2011 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję 
Rewizyjną Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim wniosku o udzielenie Zarządowi 
absolutorium za 2010 r. (opinia stanowi załącznik nr 28 do protokołu).  

Zwrócił się następnie do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie, a w związku z brakiem uwag zamknął dyskusję w tym punkcie oraz 
poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały. Poinformował przy tym, 
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iż przedłożone przez Komisję Rewizyjną dokumenty stanowią podstawę do 
podjęcia przez Radę Powiatu uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu 
Powiatu.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 4 wstrzymujących się (radna E. Ostaszewicz nie wzięła udziału 
w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr VIII/61/11 w przedmiotowej sprawie 
(uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu).  

Starosta podziękował za udzielenie absolutorium informując, iż brak 
głosów przeciwnych z pewnością będzie stanowił motywację dla Zarządu 
Powiatu na kolejne działania.  
 
Ad. 19 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego na 
2011 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu), 
Przewodniczący Rady poinformował, iż radni wraz z materiałami sesyjnymi 
otrzymali także autopoprawkę Zarządu do rozpatrywanego projektu uchwały 
(autopoprawka stanowi załącznik nr 31 do protokołu). Zwrócił się następnie do 
radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 19 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VIII/62/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu).  
 
Ad. 20 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2011-2020 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2020 oraz wykazu przedsięwzięć (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu), Przewodniczący Rady 
poinformował, iż radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali także 
autopoprawkę Zarządu do rozpatrywanego projektu uchwały (autopoprawka 
stanowi załącznik nr 34 do protokołu). Zwrócił się następnie do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się (radny M. Malinowski nieobecny na sali 
obrad podczas głosowania) podjęła uchwałę Nr VIII/63/11 w przedmiotowej 
sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu).  
 
Ad. 21 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
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Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 
darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Rudka (projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 36 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się (radny M. Malinowski nieobecny na sali 
obrad podczas głosowania; radna E. Ostaszewicz nie wzięła udziału  
w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr VIII/64/11 w przedmiotowej sprawie 
(uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu).  
 
Ad. 22 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po 
umowach na czas oznaczony do 3 lat, kolejnych umów najmu tych samych 
części nieruchomości, będących własnością Powiatu Bielskiego, pozostających 
w trwałym zarządzie jednostek organizacyjnych Powiatu (projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 38 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do 
radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Radna Eugenia Ostaszewicz zapytała, czy w zawieranych na okres 3 lat 
umowach najmu uwzględnia się inflację, czy też przez cały okres 
obowiązywania umowy obowiązuje jednakowa kwota? 

Wicestarosta Piotr Bożko wyjaśnił, iż każda umowa, po zakończeniu 
roku, przewiduje wzrost opłaty o wskaźnik inflacji.  

W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący Rady zamknął 
dyskusję w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt 
uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się (radny M. Malinowski nieobecny na sali 
obrad podczas głosowania) podjęła uchwałę Nr VIII/65/11 w przedmiotowej 
sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu).  
 
Ad. 23 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania radnych do składu 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 
do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy 
chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Starosta poinformował, iż funkcjonująca w okresach 3-letnich Komisja 
Bezpieczeństwa i Porządku zajmowała się m.in. analizą sytuacji bezpieczeństwa 
oraz ewentualnym wskazaniem kierunków działania. Następnie Starosta zgłosił 
do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku kandydatury, dotychczasowych 
reprezentantów Rady Powiatu, tj. Pana Adama Mirona Łęczyckiego – 
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Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Pana Piotra Bożko – Wicestarosty.  
Innych kandydatur nie zgłoszono.  
Przewodniczący A. M. Łęczycki poinformował, iż wyraża zgodę na 

poddanie się procedurze głosowania.  
Zapytany przez Przewodniczącego radny Piotr Bożko także wyraził zgodę 

na kandydowanie.  
W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń Przewodniczący obrad zamknął 

listę kandydatur, po czym poddał pod głosowanie, uwzględniający zgłoszone 
powyżej osoby, projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr VIII/66/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu).  
 
Ad. 24 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie podjęcia współpracy z Giełdą Pracy 
w Alytusie (Litwa) (projekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokołu), 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos 
w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radni: E. Ostaszewicz i Z. Tworkowski 
nie wzięli udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr VIII/67/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu).  
 
Ad. 25 

Przystępując do realizacji punktu – Interpelacje i zapytania 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcieliby zabrać 
głos w tym punkcie.  

Radny Zdzisław Tworkowski przypomniał, iż zwracał się do 
Przewodniczącego Rady Powiatu z prośbą o przygotowanie projektu uchwały  
w sprawie zmiany sposobu rozliczania diet za odbyte sesje i posiedzenia 
komisji, co nie pociągałoby zmian w budżecie. Przewodniczący, mimo 
przysługującej mu inicjatywy, nie podjął tego tematu. Radny stwierdził, iż 
odnośnie zmiany uchwały w zakresie zwrotu kosztów przejazdu samochodem 
prywatnym, co wpłynie na kształt budżetu, stosowny projekt uchwały 
przygotuje. Poinformował także, iż w dalszym ciągu oczekuje podjęcia tematu 
przez Przewodniczącego.  
Radny przypomniał, iż kadencję rozpoczęto od „mocnego uderzenia” jakim było 
podwyższenie wynagrodzenia Starosty. Wicestarosta zapewniał wówczas, iż  
w budżecie powiatu zapisana jest 5% podwyżka dla pracowników Starostwa.  
W związku z powyższym radny zapytał, czy pracownicy otrzymali podwyżkę? 
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Sukces powiatu jest wynikiem pracy pracowników Starostwa. Po podwyższeniu 
uposażenia Starosty winien mieć miejsce wzrost wynagrodzeń pracowników.  
Radny zwrócił się także z prośbą o przygotowanie informacji ile otrzymaliśmy 
pieniędzy za bilbordy, również wyborcze, które wisiały na ulicach 
powiatowych? Zestawienie: data od kiedy do kiedy, podmiot, opłata.  

Kolejnych interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 26 

Przystępując do realizacji punktu – Sprawy różne Przewodniczący 
zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w tym punkcie 
Przewodniczący Rady poinformował, iż Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku Uchwałą Nr 1393/11 z dnia 19 kwietnia 2011 r. 
utrzymało w mocy zaskarżoną uchwałę Nr 846/11 Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 3 marca 2011 r. dotyczącej uchwały  
Nr V/36/11 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 26 stycznia 2011 r.  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Bielskiego na 2011 r. (uchwała stanowi 
załącznik nr 44 do protokołu).  

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 im. Ziemi Podlaskiej w Bielsku Podlaskim 
pismem Nr ZS4.7002-4/11 z dnia 06.05.2011 r. poinformował Radę Powiatu  
o wydzierżawieniu nieruchomości (stawu) będącego w trwałym zarządzie 
Zespołu Szkół o łącznej powierzchni 2,55 ha na cele rolnicze (hodowla ryb) na 
okres od dnia 01 maja 2011 r. do 30.03.2011 r. w formie przetargu ustnego 
nieograniczonego Panu Anatolowi Wasilukowi. Wylicytowana stawka czynszu 
2.626,50 zł brutto w stosunku rocznym (pismo stanowi załącznik nr 45 do 
protokołu).  

Kolejnych spraw różnych nie zgłoszono.  
 
Ad. 27 

Porządek obrad został w tym punkcie wyczerpany, w związku z tym 
Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 1025 zamknął posiedzenie VIII sesji 
Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  
 
 
Protokołowała:       Przewodniczący Rady 
 
Joanna Popławska      Adam Miron Łęczycki  

 


